
Protokół Nr XV/2012 
z XV sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 31 stycznia 2012 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 13.00, a zakończonej o godz. 15.15. 

Sesję otworzył obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Andrzej Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Kuźnar. 
W sesji uczestniczyło 20 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta Krośnieński. 
2. Andrzej Guzik- Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec - Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza- Skarbnik Powiatu. 
6. Kierownicy oraz Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
7. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr 11 - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołu z XIV sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 

W związku z tym, iż nie zgłoszono uwag do protokołu, Przewodniczący Rady Powiatu poddał go 
pod głosowanie. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem protokołu z XIV sesji. 

W dalszej części Starosta wystąpił z wnioskiem o zmianę porządku obrad polegającą na 
wprowadzeniu punktu w sprawie podjęcia stanowiska Rady Powiatu Krośnieńskiego dot. troski 
o uszanowanie praw widzów Telewizji „TRWAM" - punkt ten został ozn. jako punkt 
11 porządku obrad. 
Natomiast, pozostałe punkty - po zmianie otrzymałyby odpowiednio numerację: 
- odpowiedzi na interpelacje i zapytania- ozn. jako punkt 12, 
- wnioski i oświadczenia Radnych - ozn. jako punkt 13, 
oraz zamknięcie XV sesji nastąpiłoby w punkcie 15 porządku obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie porządek obrad 
z uwzględnieniem powyższych zmian. 

Radni jednomyślnie przyjęli porządek obrad XV sesji ze zmianami. 

Przystępując do realizacji punktu 5 porządku obrad - sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego - sprawozdanie przedstawiła Pani Teresa 
Kuźniar- Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych /zał. Nr 2/. 

W kolejnym punkcie 6 porządku obrad - wysłuchano sprawozdań z prac komisji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego złożonych przez Przewodniczących I Wiceprzewodniczący Komisji /zał. Nr 3 -
10/. 
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W punkcie 7 porządku obrad - zapoznano się z planami pracy komisji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego przedstawionych przez Przewodniczących I Wiceprzewodniczących Komisji 
/zał. Nr 11 - 17/. 

W kolejnym punkcie 8 porządku obrad - informację z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu - przedstawił Pan Jan Juszczak - Starosta Krośnieński 
/zał. Nr 18/. 
Ponadto Starosta poinformował zgromadzonych o komunikacie Powiatowego Lekarza Weterynarii 
w Krośnie dot. potwierdzonego badaniem laboratoryjnym przypadku choroby zakaźnej -
wścieklizny oraz o odbytym w dniu 27 stycznia 2012 roku Zwyczajnym Walnym Zgromadzeniu 
Akcjonariuszy PKS Krosno S.A., na którym została podjęta uchwała o kontynuowaniu 
działalności przez spółkę. 
Wspomniał także o wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 
30 grudnia 2011 roku, na mocy którego sąd oddalił skargę Starosty Krośnieńskiego z dnia 
6 listopada 2009 roku na decyzję Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi stwierdzającą, iż 
nieruchomość gruntowa ozn. jako parcele budowlane stanowiące zespól pałacowy oraz parcele 
gruntów stanowiące park, dziedziniec pałacowy oraz stawy, wchodzące obecnie 
w skład działki nr 27/4 położonej w Dukli, objętej księgą wieczystą KW 88401 (dot. Muzeum 
Historyczne - Pałac w Dukli) - jako, że nie podpadała pod działanie przepisów art. 2 ust. 1 lit. „e" 
dekretu PKWN z dnia 6 wrześnie 1944 roku o przeprowadzeniu reformy rolnej. 
Poinformował także, iż od wyroku przysługuje skarga kasacyjna do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego. 

Realizując punkt 9 porządku obrad- interpelacje i zapytania-w punkcie tym nie zabrano głosu. 

Punkt 1 O a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Krośnie - projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta 
Krośnieński. 

Poinformował, iż w związku z wejściem w życie z dniem 1 stycznia 2012 roku ustawy 
z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i pieczy zastępczej, zaistniała potrzeba 
przygotowania niniejszego projektu uchwały. Ustawa ta przyjmuje realizowane dotąd w ramach 
ustawy o pomocy społecznej zadania związane z rodzicielstwem zastępczym i placówkami 
opiekuńczo - wychowawczymi. Ustawa zmieniająca ustawę o pomocy społecznej wprowadza 
nowe zadania dla Powiatu w zakresie pieczy zastępczej, o których nie było dotąd mowy w statucie 
PCPR przyjętym w 2008 roku. 

Przewodniczący Komisji Statutowej przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XV/100/2012 w sprawie zmiany 
statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Krośnie /zał. Nr 19/. 

Przystępując do realizacji 10 b) punktu porządku obrad-podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia 
środków finansowych na utrzymanie dziecka w całodobowych placówkach opiekuńczo -
wychowawczych typu rodzinnego - projekt uchwały przedstawił również Pan Andrzej Guzik -
Wicestarosta Krośnieński. 
Poinformował, iż powyższa uchwała została podyktowana nowelizacją art. 226 ust. 5 i art. 229 ust. 
8 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku w sprawie wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej. 
Dodał, że placówki opiekuńczo - wychowawcze typu rodzinnego będą jeszcze funkcjonowały 
w oparciu o ustawę o pomocy społecznej oraz, że zgodnie z tą ustawą świadczenia na dziecko 
w placówce rodzinnej zapisane były w zryczałtowanej kwocie stanowiącej co najmniej 
34 % podstawy (czyli kwoty 1647 zł), ustalonej w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 
29 lipca 2009 roku w sprawie zweryfikowanych kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń 
pieniężnych z pomocy społecznej. W powiecie krośnieńskim do 2011 roku były to kwoty po 36 % 
podstawy (tj. 592,92 zł) podstawy dla Rodzinnego Domu Dziecka w Targowiskach i Głowience 
oraz 38 % podstawy (tj. 625,86 zł) dla Rodzinnego Domu Dziecka w Widaczu. 
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Wspomniał, iż wprowadzone zmiany dot. wysokości zryczałtowanej kwoty na dziecko, o której 
mówią zapisy niniejszej uchwały, pozwolą zniwelować różnice pomiędzy kwotami, które zostały 
zaproponowane w ustawie o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, a które przez okres 
12 miesięcy nie mają zastosowania do placówek opiekuńczo -wychowawczych typu rodzinnego. 
Przyjęcie powyższej uchwały ustala wysokość zryczałtowanej kwoty w wysokości 658,80 zł 

miesięcznie na każde dziecko w placówce w Targowiskach i Głowience oraz 790,56 zł 

w placówce w Widaczu. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie glosowali za podjęciem uchwały Nr XV/101/2012 w sprawie zwiększenia 
środków finansowych na utrzymanie dziecka w całodobowych placówkach opiekuńczo -
wychowawczych typu rodzinnego /zal. Nr 20/. 

W punkcie 10 c) porządku obrad - podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zawierania 
porozumień między Powiatem Krośnieńskim a innymi powiatami i gminami, które nie prowadzą 
ani nie zlecają prowadzenia środowiskowych domów samopomocy - projekt uchwały przedstawił 
Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
Wyjaśnił, że Wojewoda Podkarpacki, jako organ nadzoru stanął na stanowisku, iż 

nie jest wystarczającym wskazanie w uchwale, że powiat krośnieński wyraża zgodę na zawieranie 
porozumień dot. przekazania zadań w zakresie środowiskowych domów samopomocy. 
Koniecznym jest, aby Powiat każdorazowo wyrażał zgodę na zawarcie konkretnego wskazanego 
w uchwale porozumienia. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Rodziny przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie glosowali za podjęciem uchwały Nr XV/102/2012 uchylającej uchwalę 
w sprawie zawierania porozumień między Powiatem Krośnieńskim a innymi powiatami 
i gminami, które nie prowadzą ani nie zlecają prowadzenia środowiskowych domów 
samopomocy /zal. Nr 21/. 

Kolejny punkt 10 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Jedlicze 
prowadzenia zadania publicznego polegającego na zimowym utrzymaniu chodników w ciągu dróg 
powiatowych zlokalizowanych na terenie Gminy Jedlicze - projekt uchwały przedstawił 

Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinie komisji. 

Głos zabrał Pan Kazimierz Krężałek, który podjął temat nierównego traktowania gmin 
w przedmiotowym temacie. 

Pan Józef Turek z kolei zapytał o zapisy dot. odszkodowań oraz remontów chodników. 

Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu zwrócił uwagę, iż w przedmiotowej 
kwestii do Powiatu zwróciły się dwie gminy tj. Iwonicz - Zdrój oraz Jedlicze, a także po 
podpisaniu porozumienia, odpowiedzialność za należyte zimowe utrzymanie chodników spocznie 
na gminie. Jeśli chodzi o remont i odbudowę chodników - w dalszym ciągu zadanie to należy do 
Powiatu. 
Wspomniał także, że planuje się podjąć temat dot. budowy nowych chodników i ich późniejszego 
utrzymania na Konwencie Wójtów i Burmistrzów, tak aby przekazanie zadania gminie polegające 
na budowie chodników było równoznaczne z ich utrzymaniem. 
Nadmienił również, że w kwestii zimowego utrzymania dróg powiatowych, podpisano 
porozumienia z Gminą Krościenko Wyżne oraz Gminą Korczyna. 
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Radni (stosunkiem głosów: ogółem - 20, za - 19 głosów, przeciw - O, przy 1 głosie 

wstrzymującym się) głosowali za podjęciem uchwały Nr XV/103/2012 w sprawie powierzenia 
Gminie Jedlicze prowadzenia zadania publicznego polegającego na zimowym utrzymaniu 
chodników w ciągu dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie Gminy Jedlicze 
/zał. Nr 22/. 

Następny punkt 10 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Iwonicz 
- Zdrój prowadzenia zadania publicznego polegającego na zimowym utrzymaniu chodników 
w ciągu dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie Gminy Iwonicz - Zdrój - projekt uchwały 
przedstawił także Pan Jan Pelczar - Dyrektor- Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinie komisji. 

Radni (stosunkiem głosów: ogółem - 20, za - 19 głosów, przeciw - O, przy 1 głosie 

wstrzymującym się) głosowali za podjęciem uchwały Nr XV/104/2012 w sprawie powierzenia 
Gminie Iwonicz - Zdrój prowadzenia zadania publicznego polegającego na zimowym 
utrzymaniu chodników w ciągu dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie Gminy 
Iwonicz - Zdrój /zał. Nr 23/. 

Realizując punkt 10 f) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały, a następnie Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej przedstawiła plan pracy komisji stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XV/105/2012 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej /zał. Nr 24/. 

Punkt 10 g) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej na 
2012 rok- projekt uchwały przedstawiła Pani Krystyna Kasza- Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała, iż w planie wydatków na 2012 rok proponuje się następujące zmiany: 
tj. zwiększeniu ulegają wydatki bieżące o kwotę 17 tys. zł w dziale 600 - transportu i łączność, 
- w rozdziale 60014 - drogi publiczne powiatowe, - wydatki jednostek budżetowych, - wydatki 
zw. z realizacją zadań statutowych, - dotacje na zadania bieżące dot. zimowego utrzymania 
chodników w Gminie Jedlicze oraz Gminie Iwonicz-Zdrój. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni (stosunkiem głosów: ogółem - 20, za - 19 głosów, przeciw - O, przy 1 głosie 

wstrzymującym się) głosowali za podjęciem uchwały Nr XV/106/2012 w sprawie zmiany 
Uchwały budżetowej na 2012 rok /zał. Nr 25/. 

Przystępując do punktu 11 porządku obrad - podjęcie stanowiska Rady Powiatu Krośnieńskiego -
w trosce o uszanowanie praw widzów Telewizji „TRWAM" - projekt stanowiska przedstawił 
Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 

Następnie głos zabrał Pan Kazimierz Krężałek, który zwrócił uwagę, iż samorząd Miasta Krosna 
przedmiotowego tematu nie podjął. Dodał również, iż dla ludzi starszych, schorowanych 
i samotnych - Radio „Maryja" i Telewizja „Trwam" - często jest jedyna nadzieją, dlatego też 
zwrócił się do Radnych z prośbą o przyjęcie stanowiska. 

Pan Adolf Kasprzyk zapytał, jakie były powody odmowy przez KRRiT koncesji na nadawanie na 
multipleksie cyfrowym Telewizji Trwam. 
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Pan Jan Pelczar - Dyrektor - Etatowy Członek stwierdził, iż głównym powodem odrzucenia 
wniosku o udzielenie koncesji była sytuacja ekonomiczna - finansowa fundacji właściciela 

Telewizji Trwam. 

Radni jednomyślnie głosowali za przyjęciem stanowiska Rady Powiatu Krośnieńskiego -
w trosce o uszanowanie praw widzów Telewizji „TRWAM"/zał. Nr 26/. 

Kolejny punkt 12 porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania - w punkcie tym głos 
zabrał Pan Jan Krygowski - Wiceprzewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zdając relację ze spotkania komisji odbytego w dniu 
12 stycznia 2012 roku, której przedmiotem obrad była dyskusja w sprawie skargi Pana Henryka 
Łożańskiego na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Krośnie. 

Pan Jan Krygowski nadmienił, iż na posiedzenie komisji zostali zaproszeni: Pan Henryk Łożański 
- skarżący, który przybył na spotkanie wraz z Panem Wacławem Pelczarskim oraz 
Panem Kazimierzem Smoleniem, jak również Pani Alicja Buczek - Powiatowy Inspektor Nadzoru 
Budowlanego w Krośnie, Pan Andrzej Piwko - Naczelnik Wydziału Architektury 
i Budownictwa w Starostwie Powiatowym w Krośnie, a także Pan Stanisław Kindel - Inspektor 
w Wydziale Architektury i Budownictwa. 

Wiceprzewodniczący Komisji poinformował również, że zainteresowani zostali poinformowani, iż 
skarga została przekazana do organu właściwego do jej rozpatrzenia tj. do Wojewódzkiego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego w Rzeszowie. 
Następnie zwrócił uwagę, iż mieszkańcy wsi Ladzin stają na stanowisku że: 
od 2003 do 2011 roku nie były podejmowane działania inwestorskie oraz, że pozwolenie na 
budowę wygasło, a także mają podejrzenia co do sfałszowania wpisów w dzienniku budowy. 
Po przeprowadzonej kontroli przez pracowników PINB w Krośnie wynika, iż stan realizacji 
inwestycji odpowiada zapisom znajdującym się w dzienniku budowy. 
Komisja nie miała możliwości wglądu do protokołu z kontroli inwestycji, jak również dziennika 
budowy. 
Dodał, iż z wyjaśnień Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa wynika, że pozwolenie 
na budowę zostało wydane w 2003 roku na pierwotnego inwestora, a także, iż do chwili obecnej 
nie prowadzono sprawy dot. jego wygaszenia. 
Wg zeznań mieszkańców wynika także, że działki zajęte pod inwestycję zostały odsprzedane 
przez pierwotnego właściciela, a nowy inwestor również nie podjął działań inwestycyjnych aż do 
2011 roku. 
Komisja również dowiedziała się, iż obecny inwestor wystąpił z wnioskiem do Wydziału 
Architektury i Budownictwa o przeniesienia praw części inwestycji tj. dot. 2 - eh wiatraków. 

Zainteresowani zostali poinformowani, iż komisja nie jest władną do podejmowania decyzji 
w sprawie oraz o możliwości skierowania sprawy do Prokuratury. 

Punkt 13 porządku obrad - wnioski i oświadczenia Radnych - w punkcie tym głos zabrał 
Przewodniczący Rady Powiatu przedstawiając pismo Pani Małgorzaty Knap /zał. Nr 27/ oraz 
propozycję odpowiedzi /zał. Nr 28/. 

Pan Kazimierz Krężałek z kolei poinformował, iż „Pani Małgorzata Knap została skrzywdzona 
przez los i samorząd gminny" oraz, że z zainteresowaną Przewodniczący Rady 
oraz Wiceprzewodniczący, spotykają się na dyżurach pełnionych w każdy wtorek miesiąca. 

Pan Jan Krygowki zapytał czego dotyczy przedmiotowa sprawa. 

Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił uwagę, iż Pani Małgorzata Knap ma pretensje, że 

Starostwo Powiatowe w Krośnie w odpowiednim momencie nie wystąpiło w obronie JeJ 
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mieszkania znajdującego się na terenie Gminy Miejsce Piastowe. Dodał, iż przedmiotowa sprawa 
ciągnie się bardzo długo. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie propozycję odpowiedzi na 
pismo Pani Małgorzaty Knap. 

Radni jednomyślnie głosowali za przedstawioną propozycją odpowiedzi. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Powiatu zapoznał Radnych z pismem Przewodniczącego 
Rady Miasta Krosna w sprawie przyjętego przez Powiat stanowiska w sprawie lokalizacji 
targowiska w Krośnie /zał. Nr 29/. 

Zabierając głos Pan Stanisław Kenar zwrócił uwagę, iż na utworzenie przedmiotowego targowiska 
samorządy mają możliwość pozyskania środków finansowych. 

Pan Kazimierz Krężałek z kolei stwierdził, iż Powiat powinien posiadać własne targowisko. 

Przewodniczący Rady Powiatu podkreślił, iż w Gminie Dukla takie targowisko funkcjonuje. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 15.15. zamknął obrady XV Sesji Rady 
Powiatu Krośnieńskiego. 

Pro~wała: 
Sy~r 
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